

She Is My Wife and Yours, Too

I do not care whose name she carries: mine, yours, George's, or Charlie's. It does not offend me that my wife wears the name of every man in the neighborhood, and it does not bother me when she names all my children after other men, including their last names. After all, she married me, she is one with me, her children are by me, her material goods come through me, and her future life is centered in me. Therefore, it is natural that she casts off my name and wears the names of any man that pleases her.

You and I probably agree that the above paragraph is ridiculous. If that really was my attitude toward my wife, I would deserve to be ridiculed. And if my wife acted that way, she quickly would earn the reputation of an immoral woman. Yet, that is precisely the kind of relationship which some suggest exists between Jesus and His bride, the church.

In Ephesians 5:22-33 the church is described as Christ's bride. It also is true that every description of the church, used by His disciples to describe His bride, gave honor in some direct manner to the divine Bridegroom; e.g., family of God, body of Christ, saints, household of faith, church of Christ, church of God.

Some argue that it makes no difference what we call the bride of Christ; she can wear any name we wish to use for her. Surely, we know better. Is it possible that Jesus is offended when His bride carries the name of Martin Luther, John Wesley, Joseph Smith, John Calvin, or John the baptist? Does He care if His children wear the names which identifies them as related to those men instead of to Himself?

The Bible nowhere speaks of Catholic Christians, Methodist Christians, Baptist Christians, Presbyterian Christians, etc. We would do well to follow the Bible instead of the inventions of men and their own personal imitations of the Lord's bride, His church.

Acts 11:26 - a whole year they assembled themselves with the church, and taught much people. And the disciples were called Christians first in Antioch.

Ella es Mi Esposa y la Tuya También

No me importa el apellido de quién ella lleve: el mío, el tuyo, el de Rodríguez o el de Chavez. No me ofende que mi mujer lleve el apellido de todos los hombres del barrio, y no me molesta que ella ponga a todos mis hijos los nombres de otros hombres, incluidos sus apellidos. Después de todo, ella se casó conmigo, ella es una conmigo, sus hijos son míos, sus bienes materiales vienen a través de mí y su vida futura está centrada en mí. Por lo tanto, es natural que se deshaga de mi apellido para usar los apellidos de cualquier hombre que le agrade a ella.

Usted y yo probablemente estemos de acuerdo en que el párrafo anterior es ridículo. Si esa fuera realmente mi actitud hacia a mi esposa, yo merecería ser ridiculizado. Y si mi esposa actuara de esa manera, rápidamente se ganaría la reputación de una mujer inmoral. Sin embargo, ese es precisamente el tipo de relación que algunos sugieren que existe entre Jesús y su novia, la iglesia.

En **Efesios 5:22-33** se describe a la iglesia como la novia de Cristo. También es cierto que cada descripción de la iglesia, usada por Sus discípulos para describir a Su novia, honró de alguna manera directa al Esposo divino; ej., familia de Dios, cuerpo de Cristo, santos, familia de fe, iglesia de Cristo, iglesia de Dios.

Algunos dicen que no importa la manera como llamemos a la supuesta novia de Cristo; ella puede llevar cualquier nombre que deseemos usar para ella. Seguramente, lo sabemos mejor. ¿Es posible que Jesús se ofenda cuando su novia lleva el nombre de Martín Lutero, Juan Wesley, José Smith, Juan Calvino, o Juan el bautista? ¿Le importa si Sus hijos llevan los nombres que los identifican como relacionados con esos hombres en lugar de con Él mismo?

La Biblia en ninguna parte habla de cristianos católicos, cristianos metodistas, cristianos bautistas, cristianos pentecostales, etc. Haríamos bien en seguir la Biblia en lugar de las invenciones de los hombres y sus propias imitaciones personales de la novia del Señor, Su iglesia.

Hechos 11:26 *Y se congregaron allí todo un año con la iglesia, y enseñaron a mucha gente; y a los discípulos se les llamó cristianos por primera vez en Antioquía.*